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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Kásler Miklós emberi erőforrások miniszterhez

"Van-e a kormányzatnak stratégiája arra, hogy az állami bentlakásos intézmények
bővítse, hogy minőségi ellátást tudjanak biztosítani az autizmussal élő gyermekek és

családjaik számára?" címmel

Tisztelt Miniszter Úr!

Több ezer ember él ma Magyarországon olyan autizmussal, amit bentlakásos otthonban kéne
kezelni, ehhez képest pár száz embernek jut hely. Továbbá, ezek az intézmények sokszor nem
tudnak minőségi ellátást biztosítani: nincs elég autizmus specifikus szakember, a gyerekek több
ágyas szobában vannak és nincs lehetőségük arra, hogy elvonuljanak, ha arra van szükségük.

1. Hogyan tervez ezen a helyzeten javítani a kormány?
2. Tervezik bővíteni az állami ellátás férőhelyeinek számát?

Várom válaszát.

Budapest, 2018.07.25.
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